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Jordbruksverket tar över veterinärfrågan 
Veterinärutredningens största kritiker, Jordbruksverket, får i uppdrag att föra utredningen vidare. 

Jordbruksverket tillhörde den majoritet av remissinstanser som sågade utredningen om den veterinära organisationen jäms med 
fotknölarna. Huvudförslaget med en i mesta möjliga mån privatiserad modell fick kritik till och med från privatpraktiserande veterinärer.  
 
De vanligaste invändningarna mot förslaget var att smittberedskapen skulle försämras, liksom tillgängligheten för lantbrukare i 
glesbefolkade delar av Sverige. De privata veterinärerna gillade inte inslaget av tvång för att garantera att veterinär jour och 
smittskyddsberedskap upprätthålls. 
 
Efter att ha funderat i mer än ett år har regeringen gett Jordbruksverket i uppdrag att titta närmare på två av alternativen i utredningen; 
så stor privatisering som möjligt och en variant där en bibehållen distriktsveterinärorganisation kombineras med möjligheter för privata 
veterinärer att delta.  
 
- Vi ska se hur man kan få in de privatpraktiserande veterinärerna mer, så att de kan få offentliga uppgifter, ingå i jouren och användas i 
smittskyddsarbetet, säger Leif Denneberg, chefsveterinär på Jordbruksverket. 
 
Med tanke på att verket redan i sitt remissvar lanserade en kombinationsmodell är det föga troligt att de kommer att förorda en mer 
omfattande privatisering nu.  
- Att vi kan utnyttja alla individer, all kompetens i ett land som vårt, det tycker vi är en bra inriktning.  
 
I uppdraget ingår att tillsammans med Livsmedelsverket föreslå ett system där även privatpraktiserande veterinärer kan arbeta som 
besiktningsveterinärer. Inget av alternativen får kosta mer än vad dagens organisation gör. 
Utredningen ska vara klar den första september i år. 
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